
Transkrypcja LXV sesji Rady Miejskiej w Krobi,  
zwołanej na dzień 12 października 2023 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Na nadzwyczajnym posiedzeniu w dniu dzisiejszym odbywa się sesja, która została 
zwołana na wniosek Pana Burmistrza, który w dniu 10 pa{dziernika bie}ącego roku 
skierował pismo do Przewodniczącego, w którym wnioskuje o zwołanie sesji na 
podstawie artykułu 20 ustęp 3 ustawy o samorządzie gminnym, w którym argumentuje 
potrzebę zwołania sesji koniecznością podjęcia uchwały w sprawie zmian w bud}ecie 
Gminy Krobia na rok 2023. 
Szanowni Państwo dzisiaj mamy proponowany porządek w następującym kształcie: 
- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 
- punkt 3 – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031, 
- punkt 4 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały bud}etowej Gminy 
Krobi na rok 2023, 
- punkt 5 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru poło}onego w Krobi w rejonie ulic: 
Zachodniej, Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka 
oraz drogi wojewódzkiej, 
- punkt 6 - wolne głosy i wnioski, 
- punkt 7 – zakończenie. 
Czy ktoś z Państwa Radnych ma propozycję do zmiany tego porządku? Nie widzę 
zgłoszeń. W związku z tym przechodzimy do realizacji porządku. Szanowni Państwo w 
dzisiejszej sesji uczestniczy 14 Radnych w związku z tym sesja jest władna 
podejmować uchwały. W dzisiejszej sesji tak}e uczestniczy Pan Burmistrz, którego 
serdecznie witam wraz ze współpracownikami oraz wszystkich Państwa Radnych, 
którzy uczestniczą w dzisiejszej sesji oraz osoby, które zdecydowały się śledzić nasze 
obrady w sieci Internet.  
 

Punkt 3 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/458/2022 w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031. I o 
zabranie głosu proszę Pana Skarbnika. 
 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. W paragrafie 1 w 
uchwale z 19 grudnia załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały otrzymują brzmienie jak w 
załączniku nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. W paragrafie 2 wykonanie uchwały powierza 
się Burmistrzowi Krobi. W paragrafie 3 uchwała wchodzi w }ycie z dniem podjęcia. 
Szanowni Państwo dokonujemy aktualizacji załącznika nr 1 w związku z nowymi 
kwotami dochodów i wydatków. W załączniku nr 2 nie dokonujemy }adnych zmian. 
Dziękuję bardzo. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję Panu Skarbnikowi. Otwieram dyskusję. Chciałbym poinformować, }e przed 
sesją odbyło się posiedzenie Komisji Bud}etu, która wydała opinię pozytywną na temat 



projektu. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę 
zgłoszeń. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr LXV/534/2023 
Rady Miejskiej w Krobi z 12 pa{dziernika 2023 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 
LIV458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031. Proszę o podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, }e 14 głosami „za” uchwała została podjęta. 
Przechodzimy do punktu kolejnego. 
 

Punkt 4 rozpatrzenie projektu uchwały bud}etowej Gminy Krobia na rok 2023. 
Ponownie proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika. 
 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
 

Szanowni Państwo. Skupimy się na uzasadnieniu do projektu uchwały. W załączniku nr 
1 w dziale 10 zwiększamy środki w związku z dotacją na wypłatę zwrotu podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 
rolnej. Dział 600 to zwiększenie dotacji na zadania zleconych, transport w ramach 
wyborów zarządzanych na dzień 15 pa{dziernika. Dział 751 dotacja na wypłatę diet dla 
członków komisji wyborczych. Dział 758 uzupełnienie subwencji, środki na wypłatę 
nagród dla nauczycieli z okazji 250-lecia Komisji Edukacji Narodowej. Dział 852 
zwiększenie na Fundusz pomocy w zakresie zakwaterowania i wy}ywienia oraz 
świadczenia społeczne. Dział 853 zwiększamy środki z tytułu opłat w ramach 
Krobskiego Centrum Usług Społecznych. Dział 854 zwiększamy środki na zakup 
podręczników i materiałów ćwiczeniowych w zakresie uczniów niepełnosprawnych. 
Razem zwiększenie dochodów o 1.461.512,76 zł. Wydatki zwiększamy w tej samej 
kwocie, a w szczególności w dziale 010 zwiększamy w związku z dotacją na zwrot 
podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego. Zmniejszamy na zakupach 
związanych z zarybieniem stawów. W dziale 600 zwiększamy środki z dotacji na 
zadania zlecone, transport na wybory. W dziale 710 zmiany w zakresie opłat 
dotyczących gospodarki nieruchomościami, opłaty przy aktach notarialnych. W dziale 
750 zmniejszamy środki na zadaniach w promocyjnych związanych między innymi ze 
współpracą z innymi krajami. W dziale 751 przyjmujemy środki z dotacji na wypłatę diet 
dla członków komisji. Dokonujemy równie} zmiany klasyfikacji bud}etowej na zakupy i 
usługi oraz na wynagrodzenia i pochodne, w związku z nim do wyborów. W dziale 754 
dokonujemy przeniesienia wydatków w ramach wydatków bie}ących na OSP i 
zarządzanie kryzysowe, jak równie} dodajemy nowe zadanie związane z zakupem 
systemu sterowania syrenami alarmowymi. W dziale 758 zwiększamy rezerwę ogólną o 
12.000, a rezerwę na zadania oświatowe o 167.916 zł. Zmniejszamy środki na zadaniu 
związanym z wypłatą ekwiwalentów w ramach ćwiczeń wojskowych. W dziale 851 
zmiana dotyczy klasyfikacji bud}etowej w ramach zadań związanych z profilaktyką 
przeciwalkoholową. W dziale 852 zmiany dotyczą z kolei wydatków bie}ących w 
Ośrodku Pomocy Społecznej, jak równie} przyjęcia środków z Funduszu Pomocy w 
kwocie 7.800 zł na pomoc Ukrainie. W dziale 853 zwiększamy środki na zadania 
zlecone organizacjom pozarządowym. Konkurs na dostarczenie }ywności w ramach 
banku }ywności. Dokonujemy równie} zmiany klasyfikacji bud}etowej w ramach 
wydatków KCUS otrzymania z budynku starej gazowni. W dziale 854 zwiększamy 
środki na zakup podręczników i materiałów ćwiczeniowych, uczniowie niepełnosprawni. 
W dziale 855 zmiany dotyczą wydatków w |łobku, a konkretnie ośrodków na 
wynagrodzenia dla pracowników. W dziale 900 zwiększamy środki na utrzymanie 
zegara na Ratuszu, mamy tutaj do czynienia ze zmianą charakteru umowy. 



Zwiększamy równie} środki na wymianę pieca centralnego ogrzewania w lokalu 
mieszkalnym na Wyspie Kasztelańskiej. Załączniki nr 3 do 6 to są konsekwencje zmian 
w zakresie dochodów i wydatków. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję Panu Skarbnikowi. Otwieram dyskusję i podobnie, jak w poprzednim projekcie 
uchwały informuję, }e w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Bud}etu przed 
sesja, podczas, którego Komisja Bud}etu wydała pozytywną opinię na temat 
proponowanych zmian w bud}ecie. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze 
dodatkowo zabrać głos w tym temacie? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam 
dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr LXV/534/2023 Rady Miejskiej w 
Krobi z dnia 12 pa{dziernika 2023 roku w sprawie zmiany uchwały bud}etowej Gminy 
Krobia na rok 2023. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, 
którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 
}e 14 głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do punktu następnego. 
 

Punkt 5 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru poło}onego w Krobi w rejonie ulic: 
Zachodniej, Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka 
oraz drogi wojewódzkiej. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana naczelnika 
Marcina Krzy}ostaniak. 
 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Przedstawiamy projekt 
uchwały dotyczący uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru poło}onego w rejonie ulic Zachodniej, Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, 
Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka oraz drogi wojewódzkiej. Podjęcie uchwały 
kończy proces opracowywania miejscowego planu zgodnie z uchwałą intencyjną, która 
została przez Państwa podjęta w pa{dzierniku 2021 roku. Zgodnie z artykułem 17 
ustawy o planowaniu i zagospodarowania przestrzennym przeprowadzono procedurę 
planistyczną. W pierwszym etapie zaproponowano mo}liwość składania wniosków dla 
wszystkich mieszkańców, dla instytucji wymienionych w ustanie o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. Opracowywano prognozę oddziaływania na 
środowisko, prognozę skutków finansowych, jak i projekt planu, który został 
sporządzony, został zaopiniowany i uzgodniony z instytucjami wymienionymi w ustawie 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Następnie projekt planu został po raz 
pierwszy wyło}ony do publicznego wglądu od 20 czerwca do 18 lipca. Odbyła się 
dyskusja publiczna. Podczas dyskusji publicznej zło}one zostały uwagi do projektu 
planu. Uwagę, która została podczas dyskusji publicznej zło}ona Burmistrz uwzględnił, 
w związku z czym konieczne było ponowne wyło}enie do publicznego wglądu, które 
odbyło się od 25 sierpnia do 22 września 2023 roku z mo}liwością składania uwag do 
dnia 6 pa{dziernika 2023 roku. W wyznaczonym terminie }adna uwaga nie została 
zgłoszona. Projekt planu, który Państwu przedstawiamy jest oczywiście zgodny ze 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia. W 
projekcie planu zostały wyznaczone tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej lub 
usługowej, zabudowy usługowej, tereny zieleni urządzonej oraz tereny komunikacji. 
Większość terenów objętych projektem planu wyposa}ona jest w elementy 
infrastruktury technicznej, takie jak wodociąg, kanalizacja sanitarna, sieć 
elektroenergetyczna czy gazociąg. Do projektu planu, który był wyło}ony podczas 
pierwszego wyło}enia zostały nie uwzględnione uwagi, które zostały przedstawione w 



załączniku nr 2 do uchwały. Nie uwzględniona uwaga dotyczy jakby czterech kwestii. 
Pierwsza, z uwagi na sąsiedztwo nieruchomości działki ewidencyjnej nr 169/4 
stanowiącej zabudowę mieszkaniową jednorodzinną z terenem zabudowy usługowej 
oznaczonym na rysunku planu projektu mpzp i części tekstowej symbolem 1U, wnoszą 
o określenie rodzaju dopuszczalnej zabudowy usługowej w paragrafie 6 ustęp 1. Z 
części tekstowej mpzp, nie wynikają }adne ograniczenia w zakresie prowadzonej 
działalności usługowej. Zatem na terenie 1U plan dopuszcza mo}liwość realizacji 
wszelkich przedsięwzięć zawsze mogących znacząco oddziaływać oraz potencjalnie 
oddziaływać na środowisko zgodnie z przepisami rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 
10 września 2019 roku, w sprawie przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na 
środowisko, tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 pozycja 1839. Nadmieniam, i} teren 
1U graniczy z terenami zabudowy mieszkaniowej dla którego istnieje obowiązek 
ochrony akustycznej, brak określenia w planie miejscowym mo}liwych ucią}liwości 
działalności prowadzonej na terenie usługowym, co spowoduje powstanie konfliktów 
funkcjonalno-przestrzennych oraz społecznych, wniosek ten opieram na uwzględnieniu 
takowych ustaleń w niniejszej uchwale dla pozostałych terenów, sektorów. Druga część 
uwagi w projekcie planu miejscowego, nie określono wymogów określonych w artykule 
15 ustęp 2 punkt 2, 3, 3a ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym, co stanowi istotne naruszenie prawa skutkujące 
rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Wielkopolskiego. Wnoszę o ustalenie w planie 
obowiązkowych wymagań zawartych w wy}ej wymienionym przepisie ustawowym. 
Punkt trzeci uwagi, w paragrafie 18 projektu planu błędnie określoną termin  wejścia w 
}ycie uchwały zgodnie z obowiązującymi przepisami. Uchwała wchodzi w }ycie po 
upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Województwa Wielkopolskiego. I część 
czwarta uwagi, przedło}enia uzasadnienia do omawianej uchwały, z którego będą 
wynikać wymogi wynikające z artykułu 1 ustęp 2 do 4 ustawy z dnia 27 marca 2003 
roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. To są uwagi, które zostały przez 
Burmistrza nieuwzględnione, jak wcześniej wspomniałem w drugim wyło}eniu, do dnia 
6 pa{dziernika takich uwag nie zgłoszono. W związku z tym tutaj nie rozstrzyga się o 
sposobie ich rozpatrzenia. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo Panie Naczelniku. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Jak 
mieliście Państwo okazję usłyszeć zostały zgłoszone uwagi do wyło}onego planu, które 
Pan Burmistrz nie uwzględnił. W związku z tym te} przy głosowaniu nad projektem 
uchwały będziemy przeprowadzać dwa głosowania, ale to po tym jak Państwo chcieliby 
ewentualnie zabrać głos w dyskusji. Tak proszę bardzo Radny Perdon mikrofon proszę. 
 
Radny Krzysztof Perdon : 
 
Panie Marcinie pytanie moje. W naszych materiałach mamy dwa razy załącznik nr 1. 
Jedne 150 DPI, drugi 300 . Czym one się ró}nią, bo zdziwiło mnie, }e są dwa załączniki 
po co one są. 
 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 

Jest tylko jeden załącznik, który będzie obowiązywał do uchwały. 
 

 
 



Radny Krzysztof Perdon : 
 

To jedno pytanie. A drugie, je}eli dobrze zrozumiałem, to uwagi nie są w ogóle 
rozpatrywane, bo wpłynęły po terminie, tak? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 
Nie,  tutaj dwukrotnie wyło}ony do publicznego wglądu. Po pierwszym wyło}eniu, kiedy 
zostały te uwagi nie uwzględnione, natomiast jedna uwaga została uwzględniona, która 
była zło}ona podczas dyskusji publicznej. W związku ze zło}eniem tej uwagi konieczne 
było ponowienie wyło}enia do publicznego wglądu. I w tym drugim terminie tutaj }adna 
uwaga nie została w ogóle zło}ona. 
 

Radny Krzysztof Perdon : 
 

Czyli tak jakby wnioskodawca się wycofał.  
 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 

No tak nie powtórzył tych uwag w drugim wyło}eniu dlatego te},  natomiast to nie 
powoduje, }e tych uwag Państwu nie przedstawiamy. My je musimy Państwu 
przedstawić jako uwagi nie uwzględnione, które musicie Państwo albo uwzględnić albo 
nie uwzględnić. 
 
Radny Krzysztof Perdon : 
 
Ale w drugim wyło}eniu te uwagi nie zostały podtrzymane. 
 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 

Tak w drugim wyło}eniu te uwagi nie zostały podtrzymane. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zadać pytanie do projektu uchwały?  Nie widzę. W 
związku z tym zamykamy dyskusję. Tak jak powiedziałem przed chwilą czekają nas 
dwa głosowania. Pierwsze głosowanie nie nad uchwałą, tylko nad nieuwzględnieniem 
uwagi osoby fizycznej nr 1 do wyło}onego do publicznego wglądu projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru poło}onego w Krobi w rejonie ulic 
Zachodniej, Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka 
oraz drogi wojewódzkiej. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za nieuwzględnieniem uwagi od osoby numer 1. Kto z Państwa 
Radnych jest przeciwny? Kto się z Państwa wstrzymał? Stwierdzam, }e 14 głosami „za” 
nieuwzględniono uwagi osoby numer 1 do wyło}onego planu. I teraz przechodzimy do 
głosowania nad projektem uchwały. Uchwała Nr LXV/536/2023 Rady Miejskiej w Krobi z 
dnia 12 pa{dziernika 2023 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru poło}onego w Krobi w rejonie ulic: Zachodniej, 
Poznańskiej, Jana III Sobieskiego, Adama Mickiewicza, Janusza Korczaka oraz drogi 
wojewódzkiej.  Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, }e 14 głosami 
„za” uchwała została podjęta. Proszę Państwa przechodzimy do kolejnego punktu 
porządku obrad. 



Punkt 6 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? Nie widzę zgłoszeń. Zanim zamknę punkt to myślę, }e dzisiaj jest okazja, aby 
zło}yć }yczenia z okazji Dnia Edukacji Narodowej wszystkim osobom w gminie Krobia, 
które związane są z edukacją na ka}dym poziomie, od }łobka, a} po szkołę średnią,  
studentom, którzy tak}e na naszym terenie zamieszkują, najserdeczniejsze }yczenia z 
okazji myślę tego dnia ze strony Rady Miejskiej, całego samorządu gminnego, 
prosiłbym Państwa, }eby Państwo przyjęli. Oczywiście jak najmniej kłopotów, jak 
najwięcej sukcesów edukacyjnych, bo to jest myślę zawsze element, który cieszy. 
Lepszego czasu myślę dla edukacji, który ciągle powinien nadejść, poniewa} to co 
dzisiaj w szkołach mamy, to przeładowanie programowe, te problemy które narastają, 
myślę potrzebują zmian, które powinny, myślę jak najwcześniej wcześniej nastąpić. 
|yczę Państwu wszelkiej pomyślności oczywiście z realizacji nowych, osiągania 
nowych celów, bo to te} jest, myślę zawsze prorozwojowe, nie tylko dla uczniów, ale 
tak}e i dla nauczycieli. Więc wszystkiego najlepszego proszę od samorządu, }eby 
Państwo przyjęli.  
 
Szanowni Państwo przechodzimy do punktu 7 zakończenie. Chciałem wszystkim 
Państwu, którzy przygotowali dzisiejszą sesję podziękować za jej przygotowanie. 
Państwu Radnym za głosowania i przyjęcie uchwał. Wszystkim osobom, które śledziły 
nasze obrady dziękuję za uwagę. Zamykam LXV sesję Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. 


